

Verslag vergadering Adviesraad Sociaal Domein Gemeente Oldebroek

Datum:	17 januari '23
Tijd:	19.30 – 21.30 uur
Locatie:	De Hazelaar - Gemeentehuis
Aanwezig:	Chris van Tilborg – Wim Groeneveld – Jan Hammenga – Henk Riksen – Jeanet van Gelder – Elke van de Heuvel – Gerdien van der Ent
Aanwezig gemeente:	Jannita la Roi – Ina Mol (vanuit huis)
Afwezig met kennisgeving:	Janneke van den Berg – Elly de Jong-de Weerd
Volgende vergadering:	21 februari '23

01. Opening en mededelingen

Chris heet de aanwezigen een hartelijk welkom en in het bijzonder Henk Beltman van Zorgbelang Inclusief.

02. Presentatie Regionale Burgerparticipatie op de Noord-Veluwe door Henk Beltman van Zorgbelang Inclusief

De strekking van de presentatie van Henk Beltman is dat regionalisatie plaatsvindt op veel gebieden, waarbij de burger steeds minder invloed heeft. Zorgbelang heeft in opdracht van GezondVeluwe opdracht gekregen te verkennen naar de mogelijkheden van regionale burgerparticipatie. De adviesraden kunnen hierin een belangrijke rol vervullen.

De presentatie zal met de stukken de volgende keer mee worden gestuurd.

03. Nieuws uit het DB en interne zaken

Chris is op dit moment full-time mantelzorger voor zijn vrouw. Chris heeft met het DB gesprek gehad en het besluit genomen om per 1 april te stoppen met het voorzitterschap.

Op dit moment is het qua bezetting van de Adviesraad zo dat er vier vacatures open staan, drie voor de werkgroepen en één vacature voor de PR. Vanaf 1 april wordt ook de functie van voorzitter vacant. Wellicht dat er gekeken moeten worden om functies, zoals PR, in te kopen bij gebrek aan vrijwilligers.

Besluit wordt genomen om z.s.m. een Heidag in te plannen. Hierin zullen we ook bekijken wie op welke plaats het best tot zijn recht komt. Door een aantal leden is kenbaar gemaakt dat door hun banen en/of vakantie eind februari/begin maart moeilijk wordt. Henk zal een datumprikker versturen en het verslag van de Heidag in 2021.

Chris merkt op dat op de nieuwe ledenlijst het huisnummer van hem gewijzigd moet worden in 37.

Er heeft zich een vrijwilliger gemeld. Ze is gestopt met het Oranje comité en heeft interesse om deel te nemen aan de Adviesraad. Er zal binnenkort een gesprek met haar plaats vinden.

Henk laat weten dat de rondvraag niet meer op de agenda staat en als iemand iets voor de rondvraag heeft, hij/zij dit vooraf aan hem kan doorgeven.

Vaststelling agenda

We voegen punt 9 (rondvraag) toe aan de agenda op verzoek van Jan, omdat hij wat te melden heeft.

Agenda wordt verder vastgesteld

04. Vaststelling verslag 20 december '22

Jeanet geeft aan dat ze bij het lezen van het stukje over absentie tijdens vergaderingen, geen fijn gevoel kreeg. De strekking was een algemene opmerking dat aanwezigheid tijdens vergaderingen gewenst is. We zijn regelmatig maar met de helft van de mensen aanwezig en hierdoor is het lastiger om taken af te spreken etc. Het is vrijwilligerswerk maar het is niet geheel vrijblijvend. Ruim van te voren zijn de vergaderdata bekend, waardoor er rekening mee gehouden kan worden.

Naar aanleiding van:

punt 4 → staat op actielijst en komen we zo op terug

punt 7 → vergoeding Adviesraad: deze blijft staan. Henk komt hier op terug.

punt 8 → zijn de scholen hierbij betrokken. Elke zegt dat de scholen hierbij betrokken zijn.

punt c → werkgroep Opvangen w.b.t DPGO. DPGO blijft bestaan. De vergaderingen gaan 1x per jaar plaats

vinden en het voorzitterschap wisselt per vergadering. Er wordt ook een app aangemaakt waarin er iets gemeld kan worden als het van belang is.

Verslag wordt vastgesteld.

05. In- en uitgaande stukken 20/12 – 17/01

Chris stelt voor dat de uitvoeringsagenda Sociaal Domein 2023 terug op de agenda te zetten om het er goed met elkaar over te hebben. Alle aspecten komen hierin aan de orde en is een opmaat voor de komende jaren. We voeren dit als agendapunt voor de volgende vergadering.

06. Actielijst Plenair

De Sociale Kaart wordt gemist. Deze moet zichtbaar worden gemaakt; ook op de site van de gemeente Oldebroek. Elke gaat hier een voorstel voor maken en neemt contact op met Johan Neevel van het Sociaal Team.

De vertaling van de Participatieladder wordt gemist in de rapportage. Jannita zegt dat dit is besproken en er voor is gekozen om dit niet te doen. Besloten wordt het zo te laten.

Chris wil echt dat er een panellid komt voor het Reizigersorganisatie VIAVE; dit is belangrijk! Elly heeft niet op de vraag gereageerd. Besloten wordt de vergaderdata op te vragen en dat we de uitnodiging willen ontvangen. Dan bekijken wie er van de Adviesraad aanwezig kan zijn.

Jannita heeft Jan Kaat uitgenodigd voor de vergadering in mei. Jan geeft aan dat het alleen zinvol is als de wet er door is. Dit is nog afwachten. Jan houdt dit verder in de gaten i.v.m. de komende afwezigheid van Jannita.

Henk heeft een gesprek gehad met dhr. Riezebos. De heer Riezebos is zijn woning gaan bouwen op deze plek omdat hij dacht dat het een soort van 'aanleunwoning' zou zijn en dat hij van de faciliteiten gebruik kon maken van Veldheem. Daarbij denkend aan vervoersvoorziening, persoonsalarmering, etc... Dit blijkt allemaal niet zo te zijn. Henk heeft hem advies gegeven. De Adviesraad kan hierin niets voor hem betekenen. Hij zal moeten aankloppen bij bv. het Sociaal Team.

Jan zegt naar het eerstvolgende PIO overleg te gaan. Zodra bekend worden stukken en adres van vergaderlocatie toegestuurd.

07. Status adviezen

Wat betreft het reserve bestedingsplan MO/BW zijn er een aantal dingen niet concreet beantwoord. Bv. de permanente huisvesting van de Huiskamer, omdat de huiskamer en belangrijke functie vervult in de gemeente. Een beetje zwak antwoord is gegeven door te zeggen dat men op zoek is naar een geschikte locatie.

Het punt energie armoede is in de raad besproken en hier is een motie voor ingediend. Chris vraagt waarom wij hier als Adviesraad niet bij betrokken zijn geweest? Jannita constateert dat dit via de raad is gelopen en deze route niet op de juiste manier gaat. Dit hebben we vorig jaar ook al eens besproken. Jannita pakt dit op en gaat dit intern bespreken hoe dit kan.

Rapportage derde kwartaal is gereed en al gedistribueerd naar diverse kanalen, maar de Adviesraad heeft deze nog niet ontvangen! Het laat sturen van deze rapportages is wel een terugkerende irritatie bij de Adviesraad.

08. Nieuws uit de werkgroepen

Jan Hammenga meldt dat het DPGO, waarin hij met Liesbeth zitting hebben besloten heeft om zichzelf niet op te heffen. Door het gebrek aan een vast voorzitter komt men nu slechts éénmaal per jaar bijeen met telkens een wisselend voorzitter. Daarnaast wordt er een app-groep opgezet waarin de deelnemende diaconieën elkaar van bijzonderheden op de hoogte kunnen houden. De ASDO zal hierin per kwartaal een kort verslag van haar bezigheden geven.

Verder is er geen nieuws uit de werkgroepen

09. Rondvraag

November 2022 ontvingen wij het concept regio visie van 15 oktober over ouder worden op de Noord-Veluwe de 'Samen redzame gemeenschap'. Hierin wordt melding gemaakt van de WMO raad, maar dit moet de Adviesraad zijn. Bij dit door een aantal zorgorganisaties opgestelde regio visie worden in tweede instantie gemeentes betrokken en zal t.z.t. via de gemeente voor advisering bij de adviesraad terugkomen

Gerdien geeft aan 20 juni verhinderd te zijn.

Verder het verzoek om sheets van presentaties digitaal mee te sturen met de verslagen.

Jannita meldt dat dit voorlopig haar laatste vergadering is i.v.m. medische ingrepen. Naar een vervanger wordt gezocht.

10. Sluiting

Chris bedankt de aanwezigen voor haar/zijn aanwezigheid.